
 PROTOKÓŁ Nr IX/11
z IX sesji Rady Miejskiej w Ścinawie 

w kadencji 2010-2014.
z dnia 31 maja 2011 r.

Obrady sesji Rady rozpoczęto o godz. 15.00 w Centrum Turystyki i Kultury w Ścinawie.
Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
Ad. 2. Stwierdzenie quorum.
Przewodnicząca Rady Miejskiej dokonała otwarcia IX Sesji Rady Miejskiej w Ścinawie.
Powitano  Pana  Andrzeja  Holdenmajera-  Burmistrza  Ścinawy,  powitano  wszystkich  przybyłych  na 
dzisiejszą sesję w tym: Sekretarza Miasta i  Gminy Ścinawa Panią Patrycję Jugo, Skarbnika Miasta  
i Gminy Ścinawa Panią Marzenę Dawedowską - Macho, pracowników Urzędu oraz obecnych  radnych.
Gościem  sesji  również  był  Starosta  Lubiński-Tadeusz  Kielan,  który  przyjechał,  aby  przedstawić 
uzasadnienie  do  projektu  uchwały  Rady  Powiatu  w  Lubinie  w  sprawie  likwidacji  Zakładu  Opieki 
Zdrowotnej w  Lubinie. 
Następnie stwierdziła, że zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w sesji Rady na 15 członków 
Rady  uczestniczy  13  radnych,  co  stanowi  quorum  przy  którym  Rada  Miejska  w  Ścinawie  może 
podejmować prawomocne uchwały (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu).
Następnie przewodnicząca przedstawiła porządek obrad z IX sesji Rady Miejskiej w Ścinawie.

 1. Otwarcie sesji oraz powitanie gości.
 2. Stwierdzenie quorum.
 3.  Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:

 1) zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na rok 2011 uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej 
w Ścinawie Nr IV/25/11 z dnia 31 stycznia 2011 r.,

 2) stanowiska Rady Miejskiej w Ścinawie dotyczącego planów budowy kopalni odkrywkowej 
węgla brunatnego na terenie Gminy Ścinawa,

 3) opinii do projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie likwidacji Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Lubinie,

 4) powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników,
 5) wymagań, jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w 

zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych 
zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części,

 6) ustalenia  planu  sieci  oraz  granic  obwodów  publicznych  szkół  podstawowych  
w gimnazjum prowadzonych przez Gminę Ścinawa 

O godzinie 15:09 Przewodnicząca Rady odebrała telefon, po czym poinformowała radnych, iż opuszcza 
obrady sesji i wyznaczyła Wiceprzewodniczącego do przeprowadzenia sesji.
Wiceprzewodniczący rady Miejskiej w Ścinawie dokończył odczytanie porządku obrad.
7)  zmiany  uchwały  Nr  45  Rady  Gminy  i  Miasta  w  Ścinawie  z  dnia  15  marca  1999  r.  
w  sprawie  przekształcenia  Szkoły  Podstawowej  Nr  3  im.  Bronisława  Malinowskiego  
w Ścinawie.
Radna Wityk-Szumna wniosła o zmianę w porządku obrad o zapytania sołtysów.
Wnioskodawca zwołania niniejszej sesji nie wyraził zgody.

Ad. 3. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał:
Ad 3.1. Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Marek Szopa przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian 
w  budżecie  Miasta  i  Gminy  Ścinawa  na  rok  2011  uchwalonego  uchwałą  Rady  Miejskiej  
w Ścinawie Nr IV/25/11 z dnia 31 stycznia 2011 roku.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Strategii Gospodarczej- Radny Krzysztof Marek przedstawił  
pozytywną opinię do projektu uchwały.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących   w  posiedzeniu  –  
„jednogłośnie”  (14 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0)  podjęła uchwałę Nr  
IX/46/11  ww  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy  Ścinawa  na  rok  2011  
uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w Ścinawie Nr IV/25/11 z dnia 31 stycznia 2011  
roku.
1 osoba nie uczestniczyła w głosowaniu. 



Ad  3.2.Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej,  Marek  Szopa  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie 
stanowiska  Rady Miejskiej  dotyczącego planów budowy kopalni  odkrywkowej  węgla brunatnego na 
terenie gminy Ścinawa.
Przewodniczący Komisji  Gospodarki,  Mienia i  Bezpieczeństwa Publicznego-  Radny Łucki  przedstawił 
pozytywną opinię do projektu uchwały.
Przewodniczący  Rolnictwa,  Ochrony  Środowiska  i  Przyrody-  Radny  Śliwa  pozytywnie  zaopiniował 
przedłożony projekt uchwały.
Radny Kraśniański  złożył  wniosek,  w związku  z  niejasną dla  niego treścią,  o  wykreślenie  części 
zdania  w  §  1  „przed  dalszą  zabudową infrastrukturalną  niezwiązaną  z  energetyką  wbrew woli  jej 
mieszkańców wyrażonej w referendum”.
Rada Miejska  w Ścinawie  w obecności  14  radnych uczestniczących  w posiedzeniu  –  
8  głosami  „za”,  „przeciw”-1,  „wstrzymało  się”  -  5,   przyjęła  wniosek  Radnego  
Krasniańskiego.
Radna Chrystyna złożyła wniosek formalny o 5 min. przerwy.
Rada Miejska  w Ścinawie  w obecności  14  radnych uczestniczących  w posiedzeniu  –  
10 głosami „za”, „przeciw”-2, „wstrzymały się” - 2,  przyjęła wniosek o 5 min. przerwy.
Po przerwie.
Radny Kraśniański ponownie złożył wniosek o wykreślenie zdania w projekcie uchwały.
Burmistrz Ścinawy wyjaśnił radnym zapis w projekcie. Powiedział, że taki zapis musi być ujęty.
Radny Śliwa powiedział,że na Komisji Rolnictwa nie było mowy o wykreślaniu czegoś
(22 min.27 sek)
Kolejno obyła się dyskusja na w/w temat.
Radna Żogalska złożyła wniosek o 10 min. przerwy.
Rada Miejska  w Ścinawie  w obecności  14  radnych uczestniczących  w posiedzeniu  –  
12 głosami „za”, „wstrzymały się” - 2,
Po przerwie.
Radny Marek  złożył wniosek, aby przedłożony projekt uchwały został przekazany do dalszych prac 
komisji i poprosił Radcę Prawnego o opinię, o wykładnię dotyczącą tego zapisu.
Pan Rafał Borutko-Radca Prawny tut. Urzędu powiedział, że zapis stanowi jedno, że nie będą tu 
powstawały przedsiębiorstwa, które będą produkowały ta energię, że będzie to dewastacja tego terenu 
na którym żyjemy. Poinformował obecnych, że ten zapis jest całkowicie zasadny, przeanalizowany przez 
ekspertów związanych ze sprawami inżynierii i wydobycia złóż.
Rada Miejska  w Ścinawie  w obecności  14  radnych uczestniczących  w posiedzeniu  –  
9 głosami „za”, „przeciw”-5, „wstrzymało się” - 0,  przyjęto wniosek Radnego Marka.
Nie podjęto uchwały.
Ad 3.3. Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, Marek Szopa przedstawił projekt uchwały w sprawie opinii 
do projektu uchwały rady Powiatu w sprawie likwidacji Zakładu Opieki zdrowotnej w Lubinie.
Radna Chomont-Parzyńska złożyła wniosek o 15  min. przerwy.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących   w  posiedzeniu  –  
„jednogłośnie”  (14 głosami „za”,  „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0)  przyjęła wniosek  
Radnej Chomont-Parzyńskiej.
Przerwano  sesję,  z  uwagi  na  posiedzenie  Komisji  Zdrowia,  Pomocy  Społecznej,  Oświaty,  Kultury  
i Sportu.
16:34 wznowiono obrady.
Przewodnicząca Komisji  Zdrowia,  Pomocy Społecznej,  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  przedstawiła  wyniki 
głosowania  członków  komisji.  2  osoby  były  „za”,  3  „wstrzymały  się”.  Komisja  nie  wypracowała 
stanowiska w sprawie.
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących  w posiedzeniu – 10  
głosami  „za”,  „przeciw”-0,  „wstrzymały  się”  -  4)  podjęła  uchwałę  Nr  IX/47/11  
w sprawie  pozytywnej  opinii  do projektu  uchwały Rady Powiatu w Lubinie w sprawie  
likwidacji Zakładu opieki Zdrowotnej w Lubinie.
Starosta Lubiński- Tadeusz Kielan podziękował za zaproszenie.
Ad 3.4.  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej,  Marek Szopa przedstawił  projekt  uchwały w sprawie 
powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników.
Sekretarz Miasta i gminy Ścinawa przedstawiła uzasadnienie do przedmiotowego projektu uchwały.
Kolejno poprosił o zgłaszanie kandydatur do Komisji Skrutacyjnej.



Radna Podgórska zgłosiła kandydaturę Krzysztofa Marek (wyraził).
Radny Marek zgłosił kandydaturę Radnej Wityk-Szumnej (wyraziła zgodę).
Radny Sitarski zgłosił kandydaturę Radnej Chrystyny (wyraziła zgodę).
Kolejno  Wiceprzewodniczący  Rady  poprosił  o  zgłaszanie  kandydatur  do  zespołu  opiniującego 
kandydatów na ławników.
Radna Chomont-Parzyńska zgłosiła Radnego Śliwę (wyraził zgodę).
Radna Podgórska zaproponowała Radnego Szuszkiewicza (wyraził zgodę).
Radny Łucki zgłosił kandydaturę Radnego Wilgosza (wyraził zgodę).
Radna Żogalska zgłosiła Radną Chomont-Parzyńską (wyraziła zgodę).
Radny Marek zgłosił kandydaturę Radnej Żogalskiej (wyraziła zgodę).

Wiceprzewodniczący rady zgłosił wniosek formalny o 5 min. Przerwy.
Rada Miejska w Ścinawie w obecności 14 radnych uczestniczących  w posiedzeniu – 11  
głosami „za”, „przeciw”-2, „wstrzymała się” - 1)  przyjęła wniosek Wiceprzewodniczącego  
o 5 min. Przerwy.
O 16:50 wznowiono obrady.
Radna Pałac chwilowo opuściła salę.
Pracownik urzędu rozdał radnym karty do głosowania.
Następnie odbyło się głosowanie tajne.
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Radna Chrystyna odczytała protokół komisji. (załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu).
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  podjęła  uchwałę  Nr  IX/48/11w  sprawie  powołania  zespołu  
opiniującego kandydatów na ławników w kadencji 2012-2015 w osobach:

1. Jan Śliwa
2. Józef Szuszkiewicz
3. Arkadiusz Wilgosz
4. Dominika Chomont-Parzyńska
5. Monika Żogalska.

Ad 3.5.  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej,  Marek Szopa przedstawił  projekt  uchwały w sprawie 
wymagań,  jakie  powinni  spełniać  przedsiębiorcy  ubiegający  się  o  uzyskanie  zezwolenia  w zakresie 
ochrony przed  bezdomnymi  zwierzętami,  prowadzenia  schronisk  dla  bezdomnych  zwierząt,  a  także 
grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części.
Przewodniczący  Rolnictwa,  Ochrony  Środowiska  i  Przyrody-  Radny  Śliwa  pozytywnie  zaopiniował 
przedłożony projekt uchwały.
Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  14  radnych  uczestniczących   w  posiedzeniu  –  
„jednogłośnie”  (14 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0)  podjęła uchwałę Nr  
IX/49/11  w sprawie  wymagań,  jakie  powinni  spełniać  przedsiębiorcy ubiegający  się  o  
uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia  
schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich  
części.
Ad 3.6.  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej,  Marek Szopa przedstawił  projekt  uchwały w sprawie 
ustalenia  planu  sieci  oraz  granic  obwodów  publicznych  szkół  podstawowych  w  gimnazjum 
prowadzonych przez Gminę Ścinawa.
Przewodnicząca  Komisji  Zdrowia,  Pomocy  Społecznej,  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  poinformowała 
obecnych, że komisja nie wypracowała stanowiska w sprawie.
Radna Wityk-Szumna przedstawiła  swoje stanowisko odnośnie projektu uchwały.  Uważa, że rodzice 
powinni sami decydować do jaskiego obwody zapisać swoje dziecko.
Następnie odbyło się głosowanie. Ponownie bez Radnej Pałac, która wyszła z sali.
Rada Miejska  w Ścinawie  w obecności  13  radnych uczestniczących  w posiedzeniu  –  
5  głosami  „za”,  „przeciw”-8,  „wstrzymało  się”  -  0)  nie  podjęła uchwały  w  sprawie 
ustalenia planu sieci oraz granic obwodów publicznych szkół podstawowych w gimnazjum  
prowadzonych przez Gminę Ścinawa.
Ad 3.7.  Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej,  Marek Szopa przedstawił  projekt  uchwały w sprawie 
zmiany  uchwały  Nr  45  Rady  Gminy  i  Miasta  w  Ścinawie  z  dnia  15  marca  1999  r.  
w  sprawie  przekształcenia  Szkoły  Podstawowej  Nr  3  im.  Bronisława  Malinowskiego  
w Ścinawie.
Przewodnicząca  Komisji  Zdrowia,  Pomocy  Społecznej,  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  poinformowała 



obecnych, że komisja negatywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały. 
Rada Miejska  w Ścinawie  w obecności  13  radnych uczestniczących  w posiedzeniu  –  
5  głosami  „za”,  „przeciw”-8,  „wstrzymało  się”  -  0)  nie  podjęła uchwały  
w  zmiany  uchwały  Nr  45  Rady Gminy i  Miasta  w Ścinawie  z  dnia  15  marca  1999 r.  
w  sprawie  przekształcenia  Szkoły  Podstawowej  Nr  3  im.  Bronisława  Malinowskiego  
w Ścinawie.
1 osoba nie brała udziału w głosowaniu.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Ścinawie 
o godz. 19:20  zamknął obrady  IX/11 sesji Rady Miejskiej w Ścinawie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: Anna Skuriat  Obradom przewodniczył:
     Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej

  w Ścinawie
        /-/ Marek Szopa


